
Zápis  z komise pro regeneraci  panelového sídliště Šipší ze dne 3.9.2003 
 

Místo a čas jednání: malá zasedací místnost MÚ Kutná Hora,v 16.00 hodin 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

 

 

Program jednání: 

- prezence 

- Ing.arch.Kremla – host  komise 

- Kontrola zápisu 

- Stanovisko  komise k návrhu usnesení ORI 38/03 

- Různé 

 

Kontrola prezence: 

 Předseda komise Ing.Jirásek  pověřil  vedením jednání  komise  pana Martina 

Hlavatého (Pan  Ing.Jirásek byl  pracovně  v Praze),který  provedl  prezenci  a 

obeznámil přítomné s programem 

 

„Regulační  plánu regenerace obytného  souboru Šipší“ -Ing.arch.Kremla : 

 Pan Ing.arch.Kremla opět zopakoval  své stanovisko , které  prezentoval  

ohledně  Regulačního  plánu sídliště na  předcházejícím  jednání. Podotknul , 

že by  bylo nejlepší  celou  záležitost projednávat  za  přítomnosti  pana 

Ing.Oppitze, který  má  na starosti územní  plán  města. 

 Pan Ing. Kremla dále  navrhoval , že  by  bylo  vhodné  pořídit majetkovou  

mapu  celého  sídliště  (  eventuelně  města), která  by  ulehčila  práci  při  

hledání  vlastníků  pozemků. 

 

„Pozemek č.2168 Benešova / Lučanská“  – stanovisko komise  pro Radu  města 

 Na jednání RM dne 20.8.2003 byl předložen  zápis  z komise  ze dne  

25.6.2003, kterého  nedílnou  součástí  byl  také „výčet  problémů“ dle  

Ing.arch.Klajmona a jejich  řešení  dle  komise  před  zahájením  prací   na 

návrhu  zadání  regulačního  plánu  regenerace  obytného  souboru  Šipší. 

Materiál byl  odložen , bylo  nám sděleno  , že  na jednání  Rady  města  bude  

pozván  předseda  komise pan Ing.Jirásek 

 Dalším  bodem  jednání , bylo předložení  studie „Oprava  a rekonstrukce 

čp.375 ( U mamuta)“. Rada  města  na svém  jednání  dne 20. a 27.8.2003  

nepřijala  žádné  usnesení  a odložila  věc  s tím , že  žádá  vyjádření  komisí 

Rady  města   

Naše  komise po prohlédnutí  došla  k níže  uvedenému  stanovisku: 

Komise pro  regeneraci  panelového  sídliště Šipší   souhlasí  s návrhem  na 

usnesení odboru správy  majetku , investic  a rozvoje  města  pod  číslem 

ORI -38/03 a vyjádřením pana Ing.arch.Kremlu tj.: 

Rada  města  nesouhlasí  se stavebními  úpravami  budov  na pozemku  

č.2168/6,který  je  v nájmu  paní  JUDr.Renáty  Stálichové. 

Termín: do příští Rady  města   Zajistí: A.Děkanovská 

 

 

 

 



Různé: 

  

 Pan Nováček  - jeho  připomínky  a postřehy: 

- souhlasí  s panem architektem Kremlou, aby  se  vytvořila  majetková  mapa  

sídliště 

- plakáty  - problém,vylepují se  plakáty  i  na zakázané  prostory 

- řešení  ulice 17.listopadu 

- nepořádek  ve   městě – pan Hlavatý  na  dotaz  odpověděl  , že  na  úklid  

kontejnerového  stání,sekání  trávníků  ve dvorech  , které  jsou  v majetku  

města, do  budoucna  se  činnost  rozšíří  i  na údržbu  těžko  přístup.míst jsou  

přijati  2  občané   ( nezaměstnaní) 

- propadlé  chodníky 

- dětské  pískoviště u  Matky  Boží – pan Hlavatý  potvrdil , že  o situaci  je  

obeznámen,pan Šaur  z oddělení  památek  jedná  s majitelem zdi  

- rybníček U Lorce – pan Hlavatý  odpověděl , že  se  bude  dělat  rekonstrukce  

kanalizace  z pivovaru , takže  současně by  byly  odstraněny  i  závady  , o kterých  

mluvil  pan  Nováček 

 

 Na většinu  dotazů odpověděl  pan Hlavatý 

 

 Udělat  prověrku  dešťových  chodníčků  podél  domů v majetku města na 

sídlišti 

Termín: do příští  porady   Připraví  informativní  zprávu 

      pan Martin Hlavatý 

 

 

 

 

Příští  jednání  komise  se  koná dne 8.října 2003 ( středa) v 16.00 hodin 

v malé zasedací  místnosti MÚ – Vlašský dvůr , I.patro, dveře č.8. 

 

 

Pozvánky  nebudou  zasílány! 

 
Zápis  ověřil e-mailem : Ing.Zdeněk Jirásek 

Zapsala: Alena Děkanovská 

 

 

 

 

 


